
14 Μαίου 1998

Ενιαίος φορέας :

Δευτέρα μεσημέρι, 18/5, έχω R στο γραφείο μου με Μήτρου, Σπυράκο 
και Λάππα (οικονομολόγο, αξιόλογο σύμβουλο Χρυσοχοϊδη), 
προκειμένου να δώσω πρακτικές οδηγίες σύντομης σύνταξης Ν/Σ για τον 
ΕΦΕΤ. Σκέπτομαι σύνταξη ιδιαιτέρως συγκεκριμένου ερωτηματολογίου 
προς συναρμόδια Υπουργεία (ακριβές προσωπικό, με ηλικίες, προσόντα, 
ειδικότητες, αμοιβές, βαθμούς, που υπηρετούν σε θέσεις σχετικές κ.λ.π.) 
με πολύ σφιχτές προθεσμίες, παράλληλα με την κατανομή της δουλειάς, 
με βάση την εισήγησή μας.

Θα τρέξουμε το θέμα, για να αποδειχθεί επιτέλους ότι αυτό που θέλει ο 
Π/Θ γίνεται.

Σας βεβαιώνω ότι για τη συζήτηση στο Υ.Σ. είχα κάνει τις απαιτούμενες 
συνεννοήσεις με Παπαντωνίου, Παπαδόπουλο, Γείτονα, Ρωμαίο, 
Χρυσοχοϊδη και Τζουμάκα, τον οποίο παρέπεμψα και σε σας.

Ο Παπαδόπουλος μου ζήτησε συγνώμη για μία παρατήρηση που έκανε 
και η οποία περιείχετο στην εισήγηση, αλλά δεν το είχε προσέξει.

Ο Παπαντωνίου, πρωτοφανώς δεν πήρε τον λόγο, αν και Πρόεδρος της 
Επιτροπής Οικονομικής Πολιτικής, που παρέπεμψε (συνεννοημένα μαζί 
μου) το θέμα σε μας. Ο Γείτονας μου απολογήθηκε ότι στήριξε τον 
φορέα σαν ενιαίο, αλλά θα εξετίθετο στο Υπουργείο του, αν δεν 
υποστήριζε για τα «μάτια» το Υπουργείο Υγείας.

Ο Ρωμαίος διατύπωσε τη συμφωνία του. Ο Τζουμάκας ήταν σε σύγχυση 
επί της ουσίας. Ο Πάγκαλος «αδρεναλίνη σε υπομανιακή κατάσταση» 
(Παπαδήμας). Στον Κοτσώνη έκανα αυστηρές παρατηρήσεις για την 
ανόητη παρέμβασή του. Μόνη σωστή παρατήρηση αυτή του Βενιζέλου 
που είχαμε εξετάσει ήδη και θα την επανεξετάσουμε.



Σκεφθείτε τι θα ακούγαμε από τη Βάσω, αν δεν πήγαινε ο φορέας στο 
Υπουργείο της. Έκανε παρατηρήσεις στον Μιχάλη νωρίτερα, γιατί με 
αφήνει και ασχολούμαι πρωτοβουλιακά με το τέως ΥΠΕΜ.

Οι γεωπόνοι στέλνουν χαρτιά υπέρ του Υπουργείου Γεωργίας. Ο 
Σύνδεσμος Βιομηχάνων Τροφίμων επικροτεί την απόφαση του 
Υπουργικού Συμβουλίου και ζητά συμμετοχή στο Δ.Σ. του φορέα.

Θα χρειασθούν χειρισμοί.


